

JEET™

Product List

Product description

Put the earbuds on your ear correctly

1. Insert the earbuds so that the earplug is well worn at the ear canal.
2. Fit the earbuds to the back side (or plug the lateral side of the earbud under the auricular concha) until it is securely fastened.

First time using

Paired phone

Open the charging case, keep the left and right earbuds in it, long press the pairing button on the charging case until the indicator light flashes red, orange and green alternately. When the earbuds are first connected with phone, search for any default earbud (left or right earbud), for example, searched right earbud "JEET AIR PLUS R", once one earbud is paired to your device, a "Bluetooth pairing request" for the left earbud "JEET AIR PLUS L" will pop up that allow you to pair the other earbud. Please remember to choose to allow pairing. Once you click pair, both earbuds will be connected to your device and available for use.

Wearing earbuds

After pairing with the phone, place the earbuds vertically and slide them into the ear holes with the earplugs facing forward. Rotate earbuds backwards moderately and adjust them to a comfortable position firmly.

Automatic reconnection

Open the charging case, the earbuds will automatically connect to the left and right and reconnect to a recently connected mobile phone.

Function

Turn on
After the charging case cover is opened, the earbuds can be automatically turned on.

Turn off
Put the earbuds into the charging case, close the cover, they will turn off.

Reset

Keep the charging case open, left and right earbuds are in the case long press the pairing button on the charging case for 10 seconds and release when the indicator light turns red. Red light turning off indicates the restore factory settings is complete.

Call function

Function	Operating
Answer phone	Continuous tap twice on earbuds any control panel
End call	Continuous tap twice on earbuds any control panel
Activate voice control	Press twice the left earbud control panel button
Music Play / Pause	Press twice the right earbud control panel button

Note: When using two earbuds to make a call, only the microphone of the main earbud works.

Check battery level and charge

When using earbuds

- Connect the earbuds to a bluetooth device with iOS current battery level of the bluetooth earbuds will be display on the phone.
- When the earbuds battery level is low, the voice prompt will inform you that the earbuds need to be charged.

Recharging

- After the earbuds is placed in the charging case, close the cover to charge the earbuds.

Check the charging case

- When charging case in the opening state, green indicator light is always on that indicating charging case is fully charged/red indicator light is always on that indicating the charging case battery power is low and needs to be charged.

When charging the case

- Charge the charging case with the original Type-C Cable. The red indicator light of the charging case flashes three times.
- It is recommended to use the original charging cable, there is an adaptation problem for third-party accessories.

Cleaning earbuds and charging case

Regularly clean the earbuds and charging case

Component	Cleaning process
Earbuds sound hole	Use only dry, soft cotton rags or similar items to clean Note: Do not insert any cleaning tool into the sound hole.
Charging pins (on each earbud and charging case)	To prevent rust, always clean with a dry, soft cotton rag
Charging case	Use only dry, soft cotton rags or similar items to clean

Important safety instructions

• To avoid accidental ingestion, keep headphones away from children and pets. Lithium batteries are included in the headphones. If swallowing is dangerous, seek medical attention immediately. When not in use, store the headphones in a capped charging box and keep it away from children.

• To avoid hearing damage, use the headphones at a comfortable, moderate volume.

• Turn down the volume of the device first, put on the earbuds, then gradually increase the volume until you reach a comfortable level of hearing.

• If you are talking over this headset while driving, use it with caution and avoid the applicable laws regarding the use of your phone and earbuds. Some local laws have special restrictions on the use of such products while driving. Do not use the earbuds for other purposes while driving.

• If you are using earbuds when you are engaged in activities that require concentration, you should be aware of the safety of yourself and others, such as when riding a bicycle or walking on or near roads, construction sites or railways, and follow the relevant laws regarding the use of earbuds. To avoid damage to the earbuds or to adapt the volume to make sure you can hear the surrounding sounds, including alarms and warnings.

• Children are not allowed to use it.

• Do not immerse the earbuds in water or expose them to moisture for long periods of time, or wear them in water sports such as swimming, water skiing, and surfing.

• Do not subject the device and its accessories to strong shocks or vibrations to avoid damage to equipment and accessories.

• Wipe the device with a clean, dry, soft cloth. Stop using the device before cleaning and maintenance.

• Do not use an external heating device such as a microwave or a hair dryer to dry it.

• Place the device or its accessories in a well-ventilated, cool place, out of direct sunlight.

• In medical and health care places where wireless devices are prohibited from being expressly stipulated, please follow the regulations of the site and turn off the device.

• When using this product, keep a distance of at least 10 cm from the implanted medical device (pacemaker, implanted cochlear, etc.).

• Radio waves generated by the device may affect the normal operation of implantable medical devices or personal medical devices, such as pacemakers, implanted ear-hearing aids, and the like. If you use these medical devices, please consult their manufacturer for the conditions for using this product.

• This product is equipped with a non-removable built-in rechargeable battery. Do not replace the battery by yourself. The battery can only be replaced by an authorized service center.

• Do not dispose of this product and its accessories as ordinary household waste. Please comply with the local laws and regulations governing the handling of this product and its accessories.

• Please use this product at the temperature of 5°C-35°C, and store the equipment and its accessories at the temperature of 0°C-30°C. When the ambient temperature is too high or too low, it may cause equipment failure. When the temperature is low battery performance is limited at 5°C.

• Do not place the device near a heat source or a bare source of ignition, such as electric heaters, microwave ovens, water heaters, fires, candles, or other places where high temperatures may occur.

• Do not cover, seal or cover the device with towels and other items. Do not place the device in a closed environment such as boxes or boxes.

• When using this product, you should observe basic precautions, as follows:

- Read all instructions before using the charging case.
- If the charging box is used near a child, it must be closely monitored to prevent injury.
- The charging box must not be exposed to substances such as water, rain, liquid or smoke.
- Using a power supply charger level is not recommended or sold by the battery manufacturer may result in a risk of fire or personal injury.

• Do not use the charging case beyond the rated output power

• Do not use a damaged or modified charging case. A damaged or modified battery can cause unpredictable hazards such as fire, explosion, or personal injury.

• Do not remove the charging case. Improper reorganization can lead to the risk of fire or personal injury.

• Do not disassemble, squeeze or throw the charging case into a fire or at a high temperature. Exposure to fire or temperatures above 100°C can cause an explosion.

• Only qualified service personnel should perform maintenance operations using the same spare parts.

• Do not modify this product without authorization.

• Including widgets may cause a break. Not suitable for children under 3 years old.

• Use this product only under approved power supplies (such as UL, CSA, VDE, CCC) that meet local regulatory requirements.

• Do not overheat the product containing the battery (for example, avoid direct sunlight and keep away from fire, etc.).

• Wipe off the sweat from the headphones and the charging case before charging.

• Water splash is not a permanent condition and the degree of protection can be reduced due to normal wear and tear.

Product service policy

1. In the process of normal use of the product, if the product has a performance failure caused by non-human damage, the consumer will have a warranty period of 12 months from the date of purchase, and enjoy the rabbit fee free maintenance service during the warranty period.
2. In one of the following cases, the consumer cannot enjoy the warranty right:
 - ① Man-made damage
 - ② No warranty card and valid invoice, but can prove that the product is under warranty
 - ③ The warranty card does not match the product model identification, or the warranty card has been altered
 - ④ SN barcode is torn off, except for product invoices and warranty cards
 - ⑤ Damage to the parts caused by failure to use, maintain and maintain according to the instructions
 - ⑥ Unauthorized disassembly, repair, or immersion or damage of the product without the authorization of the company
 - ⑦ Damage caused by force majeure
 - ⑧ Bad consequence caused by not using original accessories

NOTE: The guarantee is not responsible for any changes or modifications not expressly stipulated by the manufacturer for compliance. Such modifications could void the user's authority to operate the equipment.

15. (19)(9)

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide the protection from interference with radio communications. It is required that you not interfere and use in accordance with the instructions. Improper interference to radio communications may occur if you do not follow the instructions for the proper installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, you are encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- Connect the equipment into a different outlet from that to which the receiver is connected.
- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

FCC ID: 2AS22-JEET02

JEET™

产品清单

产品介绍

将耳机正确地戴在耳朵上

1. 插入耳机，使耳塞良好佩戴在耳道卡口处。
2. 耳机向后侧倾斜，耳塞侧部塞到耳甲下，呈牢固固定。

首次使用

配对手机

打开充电盒，保持左右耳机都在充电盒内，长按充电盒上的配对按钮，直到充电盒内指示灯红绿交替闪烁，即与手机蓝牙配对成功时，手机屏幕上显示一个耳机（左耳机右侧）应右耳“JEET AIR PLUS R”耳机名称的图标，接着屏幕上显示另外一个耳机“JEET AIR PLUS L”耳机的蓝牙配对请求，请依次选择并配对，即可完成。

佩戴耳机

与手机配对成功后，将耳机朝向耳孔，耳塞朝前轻轻将耳机塞入耳道，向后适度倾斜调整，以调整舒适，插入耳机后不可晃动。

自动连接

打开充电盒，耳机将自动左右互联并重新建立最近连接过的一台手机。

耳机功能

开机
将充电盒打开后，耳机可自动开机。

关闭
将耳机放入充电盒，关闭盒盖，耳机关机。

恢复出厂设置

保持充电盒盖打开状态下，两只耳机均放入盒中，长按充电盒盖上的配对按钮约十秒，充电盒指示灯变为红灯闪烁，红灯熄灭后耳机恢复出厂设置完成。

功能/操控

功能	操控
接听电话	连续点击两次任意耳机的控制板
挂断电话	连续点击两次任意耳机的控制板
激活语音控制	连续点击两次左耳控制板
音乐播放/暂停	连续点击两次右耳控制板

注意：在使用双耳通话时，只有主耳的麦克风工作。

检查电池电量和充电

使用耳机时

- 把手机与带 iOS 系统的蓝牙设备配对并连接上，在手机上显示蓝牙耳机当前电量。
- 当电量低时，请按照手机提示及时充电。

为耳机充电时

- 耳机放入充电盒后，关闭盒盖为耳机充电。

查看充电电量

打开手机后，充电盒指示灯闪烁亮，表示耳机电量充足；充电盒指示灯长亮，表示充电盒电量低，需要充电。

为盒子充电时

- 用标配 Type-C 线给充电盒充电，充电盒指示灯闪烁三次。
- 注：推荐使用原装充电线，第三方配件存在兼容问题。

清洁耳机和充电盒

请定期对耳机和充电盒进行清洁。

组件	清洁过程
耳机出声孔	只使用干燥、柔软的棉质抹布或类似物品清洁 注意：切勿将任何清洁工具插入出声孔
充电引脚(每个耳机和充电盒上)	为防止生锈，请使用干燥、柔软的棉质抹布或类似物品进行清洁
充电盒	只使用干燥、柔软的棉质抹布或类似物品清洁

重要安全说明

安全提醒

- 为避免意外吞食，耳机的存放位置远离儿童和宠物，耳机中包含锂电池，如果吞食会造成危险，请立即就医。不使用时，应将耳机存放在良好盖子的充电盒中，并放在远离儿童和宠物的地方。
- 为了听力安全，请适度、适当地音量使用耳机。
- 耳机充电设备有电，而且易燃，使用时，请远离易燃物品，避免引起火灾的危险。
- 避免长时间佩戴耳机听音乐，音量过大，可能会导致听力下降和耳部不适。有听力的人长时间佩戴耳机可能会导致听力下降和耳部不适。避免长时间佩戴耳机听音乐。有听力的人长时间佩戴耳机可能会导致听力下降和耳部不适。
- 如果您从事需要集中注意力的活动时使用耳机，请注意自身和他人安全，例如：骑行时或在建筑工地或铁路上或附近出行时，还要遵循有关耳机使用的法律法规，穿戴耳机时或佩戴音量，以确保可以听到周围的声音，包括警报和警告信号。
- 不要让儿童使用耳机。
- 请勿将耳机浸入水或长时间暴露在潮湿环境下，或在游泳、潜水、冲浪或水上运动中佩戴。
- 请勿使设备及其附件受到剧烈的冲击震动，以免损坏设备及其附件，导致电池爆炸或设备故障。
- 请使用清洁、干燥的布擦拭设备，请勿用酒精等溶剂清洁设备。

• 请勿使用微波炉或任何其它加热设备对其进行干燥处理。

• 请勿将设备或其附件放置在通风、易燃、易燃物品附近。

• 在取电或充电时避免将设备的任何部分接触明火，并远离明火。

• 在取电本产品时，请予他人足够的警告（如：咳嗽、他人提醒）保持至少 15 厘米的安全距离。

• 设备产生的电磁辐射可能会对他人或设备造成个人使用设备的正常工作，如：电视、他人、助听器、医疗设备等。如果您使用了这些设备，请与制造商咨询有关使用本产品的限制条件。

• 本产品配有不可拆卸的内置可充电电池，请勿自行更换电池，电池只能由授权维修中心更换。

• 请勿将本产品及其附件作为普通的生活垃圾处理，请咨询产品及材料处理处理的本地法令，并关闭回收行动。

• 请在温度 5°C-35°C 范围内使用本产品，并在温度 5°C-35°C 范围内存放设备及其附件，当环境温度过高或过低时，可能会引起设备故障，当温度高于 50°C 时，电池的性能会受到影响。

• 请勿将设备靠近热源或高温的火焰，如：燃气灶、微波炉、明火、蜡烛或其他可能产生高温的地方。

• 请勿将设备包裹、密封或在设备上面盖毛巾及放置其它物品，请勿将设备放置在盒子、袋子等封闭环境中使用。

• 使用本产品时，应守基本的消防措施，具体内容如下：
- 使用充电盒之前，请阅读所有说明。
- 如果在儿童附近使用充电盒，必须严密监督其使用。
- 充电盒不可接触水、雨、液体或潮湿环境。
- 请勿将充电盒放在儿童可以接触到的地方，以免儿童误食或导致火灾或人身安全的危险。
- 不得在高出地面输出功率的情况下使用充电盒。
- 不得使用已损坏或过热的充电盒，过热或过热的充电盒会导致火灾、爆炸或人员受伤等不可预期的后果。
- 不得触摸充电盒，避免不当导致火灾或人身安全的危险。
- 不得触摸、挤压或弯曲充电盒输入火中或置于高温中，置于火中或温度超过 100°C 的环境中会导致爆炸，仅经授权的维修人员使用相应的操作技巧才能修复。

• 请勿接收任何电磁辐射。
• 避免在操作、维修或拆卸时，不符合下列 1) 的要求使用。
• 在取电或充电时，请遵守符合当地法律法规的要求（如：UL、CSA、VDE、CCC）条件下使用本产品。
• 请勿使含有电场的产品过热（如：避免长时间直射阳光或火灾等）。
• 充电时请勿触摸充电盒上的任何汗水。
• 充电盒不是永久性附件，并且防护等级可能因正常使用而降低。

中国有毒有害物质限用表

零件名称	有毒有害物质限用成分									
	铅 (Pb)	汞 (Hg)	镉 (Cd)	六价铬 (Cr(VI))	多溴联苯 (PBB)	多溴二苯醚 (PBDE)	镍 (Ni)	钡 (Ba)	铍 (Be)	砷 (As)
印刷电路板	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0
金属零件	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0
塑料零件	0	0	0	0	0	0	0	0	0	0
扬声器	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0
线缆	X	0	0	0	0	0	0	0	0	0

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。

0：表示该有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 规定的限量要求以下。

X：表示该有害物质在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 规定的限量要求，且目前业界没有成熟的替代方案，符合欧盟 RoHS 豁免环保要求。

10 正常使用下的环保使用寿命为 10 年。某些部件也可能有环保使用寿命限制，其环保使用寿命以相应的数字为准。因型号不同，产品可能不包括以上所有部件，请以产品实物标识为准。

说明：
1. 电路模块：电子元件的陶瓷或玻璃中包含，IC 芯片中含铅，连接器铁合金/铜合金含铅
2. 线材：插针部位铜合金含铅。

产品服务政策

1. 在正常使用产品期间，如果产品出现非人为损坏的性能故障，请者自购买之日起，在保修期为 12 个月。在保修期内，享受免费维修服务。
2. 有下列情况之一者，消费者不能享受保修权益
 - ① 人为损坏；
 - ② 超过保质期；
 - ③ 无保修卡及有效发票，但能够证明产品在保修期内的除外；
 - ④ 保修卡与产品型号不一致，或保修卡被篡改；
 - ⑤ SN 条码缺失，但能够证明产品无出厂及保修卡缺失的；
 - ⑥ 未按说明书要求安装、维护、保养而造成损坏；
 - ⑦ 未经厂家授权，擅自拆卸、维修产品，或进水、损坏产品；
 - ⑧ 不按照正确的方式进行充电。
 - ⑨ 未使用原装配件造成的不良。

3. JEET 微博：http://weibo.com/jeet，JEET 官网：http://www.togic.com

产品保修卡

产品型号	JEET T02	SN 号码	
用户信息	姓名	地址	
	电话	发源号码	
	名称	(加盖公章)	
销售单位信息	电话	地址	

JEET™

折页后显示：

产品型号 JEET T02

零件名称 说明书

零件编号 V2.0

图纸编号 V1

版本 A

比例 1:1

单位 MM

公差 ±0.1 ±0.2 ±0.3 ±0.5 ±0.7 ±1.2 ±2.0

等级 5 15 15 60 80 250 >250

技术要求：

- 1) 颜色C 黑底白字
- 2) 材质M 128G双轴+哑胶
- 3) 工艺F 啤、折
- 4) 环保R 产品符合ROSH2.0+REACH+HF+加州65环保管控要求
- 5) 其他要求：(1) 颜色与样版（样版只能存放六个月）不能存在严重色差，色差误差在3%—3%之间；(2) 印字字模、图案不能存在模糊不清或有重影；(3) 啤位需与样版相符，不可啤偏或有毛边，折痕处没有明显爆色现象；(3) 印刷内容及内容排版位置需与样版或文档相符；

同时须符合双方签订的《环保协议书》

正面

背面

产品名称	JEET T02	SN 号码	
用户信息	姓名	地址	
	电话	发源号码	
	名称	(加盖公章)	
销售单位信息	电话	地址	

变更	原因	签名/日期	零件编号	产品型号
制图	2019/07/02			JEET T02
工艺	2019/07/02			说明书
审核	2019/07/02			
批准	2019/07/02			